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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:202 Tillgång till rättskipning

I februari 2024 frågade jag justitieminister Gunnar Strömmer om vilka åtgärder 
han är beredd att vidta för att fler människor ska få tillgång till rättskipning 
(access to justice).

I interpellationen framgick det att försäkringsbolagen har gjort det till en vana 
att snabbt säga nej till ersättningskrav efter till exempel trafikolyckor, 
patientskador och arbetsskador – utan någon särskild utredning. För den som 
råkar ut för detta och inte accepterar beslutet är enda valet att stämma 
försäkringsbolaget.

Försäkringsbolaget anlitar då inte sällan advokater som debiterar uppemot 4 
000 kronor i timmen och därmed helt dränerar den enskildes mod att våga ta 
det steget när deras ombud är skyldiga att upplysa dem om riskerna. Många 
tvingas då avstå från att inleda en process och får därmed inte tillgång till 
rättskipning (access to justice). De som avstår är förstås de som redan är 
ekonomiskt svaga. De som vågar gå vidare och förlorar det aktuella målet kan 
vara skuldsatta för resten av livet.

Nu har det gått över ett halvår sedan justitieministern i interpellationen lovade 
att fortsätta följa frågorna om hur ordningen med nämnderna kan både stärkas 
och utvecklas så att den enskilde får en bra och rättvis prövning.

Med anledning av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

På vilket sätt har ministern agerat för att stärka och utveckla ordningen med 
nämnderna så att den enskilde får en bra och rättvis prövning?

………………………………………

Anna-Belle Strömberg (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-16
Besvaras senast
2024-10-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


